
SPRAWOZDANIE PRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY 

 ŁĘKA OPATOWSKA Z  DZIAŁAŃ PODEJMOWYANYCH 

W OKRESIE  MIĘDZY SESYJNYM 11.01.2023 r. - 15.02.2023 r. 

 

w zestawieniu chronologicznym okres między sesyjny przedstawia się następująco : 

 

-08.02.2023 r. wraz z pozostałymi Radnymi brałem udział w posiedzeniu wspólnym komisji 

Planowania i Budżetu oraz Gospodarczej na którym omawiano min. tematy dzisiejszego 

posiedzenia sesji. 

 

- W ubiegły poniedziałek brałem udział w zakończeniu i odbiorze końcowym inwestycji w 

Trzebieniu – remont sali OSP . 

 

W środy zgodnie z harmonogramem pełniłem dyżur oraz przygotowywałem wspólnie z  

p. Wójtem oraz innymi osobami dzisiejsze posiedzenie Sesji Rady Gminy.   

 

Do Biura Rady wpłynęły pisma: 

- od Przedsiębiorcy z terenu gminy, o którym informowałem na poprzednim posiedzeniu 

komisji, 

- Uchwała Składu Orzekającego RIO w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o 

prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy Łęka Opatowska,  

- Uchwała Składu Orzekającego RIO w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu przez Gminę Łęka Opatowska na 2023 rok, 

- Informacja odnośnie organizacji zajęć w świetlicach sołeckich.  

 

Pisma są do wglądu w Biurze Rady.  

 

Przewodniczący Rady  

/-/ Michał Jerczyński 


